

Date:

日期:

To: SinoPac Securities (Asia) Ltd  
7th Floor, Lee Garden Three,  
1 Sunning Road, Causeway Bay, Hong Kong  
永豐金證券(亞洲)有限公司  
香港銅鑼灣新寧道一號利園三期七樓

**RE : E-Statements Services**

**有關: 電子結單服務**

I/We hereby agree to subscribe to the E-Statements Services of SinoPac Securities (Asia) Limited under which I/we shall receive the daily statements, monthly statements and/or trade confirmation via my/our electronic mail at the following e-mail address:

本人/吾等, 在此同意使用永豐金證券(亞洲)有限公司的電子結單服務並透過本人/吾等以下的電郵地址接收戶口日結單、月結單及/或交易核實資料書:

---

I/We agree that by using the E-Statements Services, I/we accept and agree to be bound by the Terms and Conditions of SinoPac Securities (Asia) Limited and any ancillary agreement entered into between me/us and SinoPac Securities (Asia) Limited.

本人/吾等同意當使用電子結單服務時即代表本人/吾等接受永豐金證券(亞洲)有限公司條款及條件及任何本人/吾等與永豐金證券(亞洲)有限公司簽立之附屬協議之約束。

I/We hereby request to receive by email (please select all that apply):

本人/吾等在此申請以電子結單收取 (可選多項):

<input type="checkbox"/> Trade Confirmations 交易核實資料書	<input type="checkbox"/> Daily Statements 日結單	<input type="checkbox"/> Monthly Statements 月結單
<input type="checkbox"/> Both Daily Statement and Monthly Statement 日結及月結單		
<input type="checkbox"/> *To receive the statements/trade confirmations selected above by email and by post. 同時以電子及郵寄方式收取以上選擇之結單/交易核實資料書。		

\* I/We agree to pay SinoPac Securities (Asia) Limited Physical Statement Annual Fee as determined by SinoPac Securities (Asia) Limited if I/we request to receive daily statements and/or monthly statements by post.

如本人/吾等要求以郵寄方式收取日結單及/或月結單, 本人/吾等同意向永豐金證券(亞洲)有限公司支付由永豐金證券(亞洲)有限公司釐定的實體結單年費。

---

Client signature(s)

客戶簽署

Client Name:

客戶名稱:

Account No.:

帳號號碼:

201807

1

Once completed, please send this **Original Form** back to us to process.  
填寫完成後, 請將**表格正本**回郵給我們處理。